

**VERGADERING R.K. BASISSCHOOL ST. ALOYSIUS**  
**DATUM: 19 JUNI 2017**  
**SPIERINGSTRAAT 18**  
**20:00-22:00**

Aanwezig: Chantal (voorzitter), Lenny (penningmeester), Ellis (secretaris), Annette (directeur), Lisette (schoolteam), Bram, Maja, Nancy, Enid, Meija  
Afwezig: Martin, Merel en Patricia

Chantal heet ons welkom en vooral Bianca. Bianca is de moeder van Leah (fase 6) en wil mogelijk als nieuw lid toetreden tot de OR.

De vergadering start met de volgende agendapunten:

**1. Notulen OR vergadering 10 mei 2017:**

Er zijn geen opmerkingen over pagina 1 en 2.

Op pagina 3 staan de actiepunten;

Actiepunt 2016.102 (nieuwe kascommissie regelen) wordt uitgesteld naar september 2017.

Actiepunt 2017.2 (uitgaven sintcommissie in kaart brengen) is afgehandeld door Maja.

Actiepunt 2017.3 (jaarplanning opvragen bij Annette) en actiepunt 2017.4 (agenda data voor schooljaar 2017/2018) zijn afgehandeld door Chantal.

Actiepunt 2017.5 (nieuw lid benaderen) is afgehandeld door Ellis. Juf Lisette geeft aan dat er mogelijk ouders zijn die ook interesse hebben in de OR, deze komen dan op de wachtlijst.

Actiepunt 2017.6 (agendapunt vertegenwoordiger OR in MR blijft staan voor komende vergadering (5 september 2017)). Chantal zal aan de MR vragen of er überhaupt een vertegenwoordiger nodig is.

Bij dezen zijn de notulen vastgesteld.

**2. Vooraf ingebrachte/ in te brengen onderwerpen:**

**a) Financiën, stand van zaken schooljaar 2016-2017**

Dit wordt verder besproken in de vergadering van 5 september 2017. Lenny wacht nog op een aantal facturen. Tot nu toe is alles binnen het budget gebleven.

**b) Financiën, begroting 2017-2018 versie 1**

Begroting doorgenomen en akkoord bevonden

**c) Vergaderdata 2017-2018**

Vergaderdata doorgenomen en akkoord bevonden

**d) Samenstelling OR, verdeling werk, nieuwe leden**

Bianca heeft aangegeven dat zij bij de JAVD wil helpen. Annette geeft aan dat Antoinette, een moeder van school, ook graag bij de JAVD wil helpen. Antoinette heeft daar al ervaring mee op een andere basisschool.

Lenny geeft aan dat zij naast haar functie als penningmeester geen andere functies meer wil vervullen. Lenny regelde de boodschappen bij het Nationaal schoolontbijt en bij sportdag/konings spelen. Bram wil dit overnemen en kan daarbij Vincent als hulpouder inschakelen.

Verdere verdeling wordt besproken in de vergadering van 5 september 2017.

**e) Jaarprogramma 2017-2018 versie 1**

Jaarprogramma doorgenomen, deze zal nog verder aangevuld worden na de vergadering van 5 september 2017.

**3. Mededelingen directie/ team:**

**a) Schoolreis 2017**

Schoolreis vanuit alle klassen was erg leuk, ondanks het weer!

***Overige mededelingen directie/ team:***

Annette vertelt dat er een voorstel, wat betreft de nieuwe directeur, bij de MR ligt. Als deze akkoord wordt bevonden zal er aankomende week al bericht uit gaan naar de ouders.

Voorlopig is juf Rieneke ziek, wij wensen haar veel beterschap!

**4. MR: terugkoppeling/ in te brengen onderwerpen**

Zie actiepunt 2017.6

**5. Projecten:**

**a) Evaluatie JAVD**

De commissie leden willen kijken voor volgend schooljaar om zoveel mogelijk te automatiseren. De briefjes waren vaak onleesbaar. Niet alle kinderen hadden hun schoolshirt aan, wellicht toch hesjes aanschaffen voor volgend jaar. Dit jaar waren er ook ouders die de honden meenamen, dit mag absoluut niet! Ook werd de oude schoolvlag gebruikt.

De JAVD komt als punt voor volgend jaar op de agenda, zodat wij er met z'n allen over na kunnen denken hoe wij dit als school zijnde beter kunnen aanpakken.

**b) Evaluatie Lentemarkt**

Een definitieve evaluatie is er nog niet. Er is €1000,- opgehaald en 23 fietsen zijn er ingeleverd. De opkomst was lager dan voorgaande jaren. Er wordt nagedacht over een nieuwe invulling voor volgend jaar. Evaluatie lentemarkt blijft staan voor de eerst volgende vergadering (5 september 2017).

**6. Rondvraag en sluiting**

Er zijn geen vragen dan wel opmerkingen.

Chantal bedankt iedereen en sluit de vergadering.

## ACTIELIJST

Nr	In	Actiepunt	Wie	Wanneer
2016.102	30 augustus 2016	Nieuwe kascommissie regelen	Lenny	September 2017
2017.6	10 mei 2017	Vertegenwoordiger OR in MR, wie wil? Is een vertegenwoordiger nog nodig?	Allen Chantal	5 september 2017
2017.7	19 juni 2017	Willen de nieuwe leden van afgelopen jaar doorgaan?	Chantal	Voor 5 september 2017
2017.8	19 juni 2017	Hulpouder Antoinette benaderen voor de JAVD	Ellis	Schooljaar 2017/2018
2017.9	19 juni 2017	Jaarprogramma aanvullen, jaarprogrammaboekjes aan burenschool geven, zittende leden aanmelden bij KVK, OR poster en adreslijst aanpassen, jaarprogramma en adreslijst ophangen in teamkamers	Ellis	Na de vergadering van 5 september

## BESLUITENLIJST

### *30 augustus 2016*

- Projecten Schoolplein en Verkeersveiligheid zijn geen taken voor de OR; Zij worden verwijderd van het jaarprogramma.
- Activiteit Versiering van de hallen wordt ook verwijderd van het jaarprogramma, dit wordt nu ingevuld door de leerkrachten zelf. Budget voor de versiering van de hallen blijft bestaan.

### *5 oktober 2016*

- Eigen vermogen wordt gebruikt voor schoolbenodigdheden.
- Sintviering 2016 wordt een overgangsfase van “zwarte” pieten naar roetveeg pieten. [Besluit vervalt op 10 mei 2017]

### *10 mei 2017*

- Sintviering 2017 en aankomende jaren blijft bestaan uit “zwarte” pieten en roetveeg pieten.